

To: Jordan Securities Commission,  
Amman Stock Exchange  
Company's Name: ARAB BANKING CORPORATION  
(JORDAN)  
Date: 03-02-2026 04:06:12 PM  
Subject: Invitation to Attend the Ordinary General Assembly Meeting

السادة هيئة الاوراق المالية  
السادة بورصة عمان  
اسم الشركة: بنك المؤسسة العربية المصرفية/الأردن  
التاريخ: PM 04:06:12 2026-02-03  
الموضوع: دعوة لحضور اجتماع الهيئة العامة العادي

The Board of Directors of ARAB BANKING CORPORATION /(JORDAN) cordially invites you to attend the company's Ordinary General Assembly Meeting which will be held at 11:00 on 27-04-2026 at Lumi GAM Via the link [www.smartagm.ae](http://www.smartagm.ae) to discuss the following matters:

يسر مجلس ادارة بنك المؤسسة العربية المصرفية/الأردن  
دعوكم لحضور اجتماع الهيئة العامة العادي للشركة المنوي  
عقده بتاريخ 2026-04-27 الساعة 11:00 في Lumi GAM Via وذلك لمناقشة جدول الاعمال  
التالي:

Subject:	الموضوع:
Reciting and approving the minutes of the previous ordinary meeting of the General Assembly which was held on 27-04-2025	قراءة محضر اجتماع الهيئة العامة العادي السابق والمنعقد بتاريخ 27-04-2025 والمصادقة عليه
The Report of the Board of Directors on the activities of the Company during the year 31-12-2025 along with its future plans	报 告 演 绎 演 绎
The Report of the Company's auditors on its financial statements for the year ended 31-12-2025	报 告 演 绎 演 绎
The financial statements for the year ended 31-12-2025	报 告 演 绎 演 绎
Discharging the Board's members from their liabilities in respect of the financial year ended 31-12-2025	ابراء ذمة أعضاء مجلس الادارة من المسؤلية عن تصرفاتهم خلال السنة المنتهية في 31-12-2025
Electing the members of the Board of Directors	انتخاب اعضاء مجلس الادارة.
Electing the Company's auditors for the next fiscal year, and deciding on their remunerations or authorizing the Board of Directors to determine such remunerations	انتخاب مدققي حسابات الشركة للسنة المالية المقبلة وتحديد أتعابهم او تفويض مجلس الادارة بتحديدها
Other:	آخر:
Ratifying the appointment of Wamid Hussein Mohammad Mujalli as an independent board member of Arab Banking Corporation (Jordan) Board effective	المصادقة على تعيين كل من السيد وميض حسين محمد مجلبي عضواً مستقلاً في مجلس إدارة بنك المؤسسة العربية المصرفية (الأردن) اعتباراً من 5/5/2025 في ضوء استقالة

5/5/2025 in view of the resignation of H.E. Amer Marwan Abdulkareem Hadidi and ratifying the appointment of Mr. Ali Awad Ali Omran a NonIndependent Member of the Board of Directors of Arab Banking Corporation (Jordan), effective 23/6/2025 in view of the resignation of Mr. Abdulrahim Abdulrazzagh Abdulsalam Breish and ratifying the appointment of Mr. Mazen Nabil Ladki as a NonIndependent Member of the Board of Directors of Arab Banking Corporation (Jordan), effective 23/06/2025, in view of the resignation of Mr. Ammar Fakhr Al Din Khalil. Ratifying the nomination of Mr. Ehab Abdulkarim Mahdi Al Maskati and Mrs. Maha Ziad Mohamud Fariz representatives of the Arab Banking Corporation (B.S.C.) to serve as members of the Board of Directors of Arab Banking Corporation (Jordan) as (NonIndependent Members) effective 23/06/2025, and ratifying the nomination of Mr. Abdulfatah Alsagheer Ali Ghaffar as a representative of the Arab Banking Corporation (B.S.C.) to serve as a member of the Board of Directors of Arab Banking Corporation (Jordan) as a (NonIndependent Member) effective 20/08/2025.

معالي المهندس عامر مروان عبد الكرييم الحديدي والمصادقة على تعيين السيد علي عوض علي عمران عضوا في مجلس إدارة بنك المؤسسة العربية المصرفية (الأردن) وبصفة (عضو غير مستقل) بتاريخ 2025/6/23 في ضوء استقالة السيد عبد الرحيم عبدالرزاق عبدالسلام بريش والمصادقة على تعيين السيد مازن نبيل اللادقي عضوا في مجلس إدارة بنك المؤسسة العربية المصرفية (الأردن) وبصفة (عضو غير مستقل) بتاريخ 2025/6/23 في ضوء استقالة السيد عمار فخرالدين خليل. - المصادقة على تسمية كل من السيد ايهاب عبد الكرييم مهدي المسقطي والسيدة لها زياد محمد فريز ممثلين عن المؤسسة العربية المصرفية (ش.م.ب) أعضاء في مجلس إدارة بنك المؤسسة العربية المصرفية (الأردن) وبصفة (عضو غير مستقل) اعتبارا من 2025/6/23 والمصادقة على تسمية السيد عبدالفتاح الصغير علي غفار ممثلا عن المؤسسة العربية المصرفية (ش.م.ب) عضوا في مجلس إدارة بنك المؤسسة العربية المصرفية (الأردن) وبصفة (عضو غير مستقل) اعتبارا من 2025/8/20.

Please accept our sincere thanks and appreciation.  
Chairman of Board of Directors  
User Name: Haneen Elian

وتفضلو بقبول فائق الاحترام.  
رئيس مجلس الإدارة  
Haneen Elian اسم المستخدم: